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A. Urinal * 1
小便斗

B. Hanger * 2
掛鉤

FIXING  CONTENTS
組配件內容

Urinal
小便斗安裝方式

040321000

 !  Please carefully confirm the installation instructions of the electromagnetic valve and urinal before installation.
 安裝前請詳細確認所購買的沖洗電磁閥與小便斗的相關安裝方式。

1.   Please confirm the relative position of the urinal and the water pipe. Use one screw respectively for fixing, and then install the 
      hanger as shown.
 先確認好小便斗安裝及排污口的相關位置，先各用1根螺絲固定，再依圖示安裝固定好掛鉤。

2.   Hang the urinal to the fixed components, and make sure the water pipe from the urinal and outlet pipe on the wall are aligned. 
      If not, please adjust the height of hangers with a hammer.
 將小便斗掛到固好的掛件上並確認小便斗的排污管與牆面的排污口是否對齊，如果不對齊可以用錘子調整掛鉤位置。

3.  After adjusting the hangers on both sides, remove the urinal, and fix the hanged components with the other two screws.
    調整好二邊掛鉤後，取下小便再將另2根螺絲把掛件固定鎖緊固定。

4.  Apply silicon sealant along waste pipe and external edge of the urinal.
    沿著排汚管周圍和小便斗周圍打上矽利康膠。
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Inlet Water 
G1/2 進水閥 

Waste pipe
排污管 

Adjust the height
of hangers
調整掛鉤位置

Recommended installation height
建議安裝高度

Hanger 
掛鉤位置參考

C. Plastic Anchor * 4
塑膠塞

D. Screw  * 4
螺絲

Plastic Anchor 
塑膠塞

Hanger
掛鉤

Screw
螺絲

Waste pipe
排污管 
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小便斗
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